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 התקנת גגות סולריים על מבנים בבעלות תושבים. 
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   :להלן עיקרי הדברים 

ראש העיר, מר חיים ברוידא פתח את הוועדה בדברים על חשיבות התמודדות רעננה עם משבר האקלים ורתימת  

 התושבים לעשייה בנושא. 

בנושא התקנת גגות סולאריים  התומכת בעיר רעננה  ת תושבים ברך על היוזמה להקים קהילאילן כהן, יו"ר הוועדה,   

 על בתי התושבים. 

 הציגו את מיזם "קהילת השמש" וענו על השאלות הרבות שעלו תוך כדי הצגת הנושא.  שלו ואלי וייס ודר.  דר. טלי  

מיזם חברתי סביבתי שנולד בחודשים האחרונים למטרה ממוקדת של טיפול במשבר  קהילת השמש" הינה " בקצרה,

  יה מתחדשת בגגות בתים פרטיים.אקלים דרך מעבר לאנרג

  מודעות לפתרונות הסולאריים להעלות את הלקדם תהליכים אלו בקרב קהילות ברחבי הארץ,    מטרת המיזם

  הכלכלית. לחשיבותם ולכדאיותם,

יעל כהן פארן )לשעבר   - המיזם פועל תחת עמותת "הפורום הישראלי לאנרגיה" והוא מובל בהתנדבות על ידי 

 המפלגה( ד"ר אלי שלו, ד"ר טלי וייס, אולגה פרל, ועינת דטנר.  לגה הירוקה ומנכלמטעם המפ  ח''כ

פעילים בהובלת קהילות מקומיות, אנשי מקצועי שמסייעים בבניית   30בקהילת השמש מתנדבים ופועלים עוד כ 

 מודלים כלכליים ועוד. 

להגברת המודעות לכדאיות של    -ברחבי הארץ   תמפגשים וחוגי בית בקהילות יישוביו  "קהילת השמש" מארגנת.  1

בבתים פרטיים   םהפיכת הגג לסולארי. מפגשים אלו מאפשרים להניע אנשים וקהילות להקמת גגות סולאריי

  ומשותפים. 

איש שהאזינו למפגש של שעה שכלל הסברים על משבר    600איש ונכחו מעל  800עד כה נרשמו למפגשים מעל  

  הליך התקנה משותף לקהילה.אקלים, אחריות חברתית ות

. התקשרות עם חברות התקנה במפרט משופר ובתנאים ייחודיים לטובת בעלי הבתים אשר יתקינו דרך קהילת  2

השמש. בכך אנו פותרים לבעלי הבתים מסע מפרך של הבנת תהליך ההתקנה, התמודדות עם מחסומים, ובדיקת  

  מחירים ותנאים של חברות בשוק.

 מותאם להטמעה בבניינים משותפים.  בארץ לפיתוח פרויקט אשוני מסוגו. בניית מודל ר3

   . פיתוח מודל "קרן שמש" שיאפשר השקעה במערכות סולאריות גם בקרב אלו שאינם בעלי גגות. 4

 רצ"ב קישור להקלטת המפגש  

https://youtu.be/jPr7m2_yZCo 
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